
Seniorklubben Fjorden 

u/Næstved Golfklub 
Bestyrelsen Navn Adresse Mobil Mailadresse 

Formand Tom Nielsen (TN) Parkvej 156, 1 – 140, 4700 Næstved 24797047 tomogco1@gmail.com  

Næstformand Jette Jespersen (JJ) Lodshaven 34, 4736, Karrebæksminde 30581184 jette.jespersen@yahoo.dk  

Kasserer Helge Larsen (HL) Læsøvej 49, 4700 Næstved 41420619 helge.4700@gmail.com  

Sekretær Niels Bruun (NB) Glentevej 8, 4700 Næstved 25301487 niebruun@gmail.com  

Ordinært medlem Vivi Nordby (VN) Ferskenvej 139, 4700 Næstved 40327433 vivinordby@stofanet.dk 

1. suppleant Ole Olsen (OO) Fodbygaardsvej 21B, 4700 Næstved 28570062 ool@stofanet.dk  

2. suppleant 
Turneringsansvarlig 

Palle Bauer (PB) Søfronten 72, 1. tv., 4736 Karrebæksminde 52504789 palle.bauer@gmail.com  
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 Næstved den 2. november 2020 
 

Referat af ordinær generalforsamling i Seniorklubben Fjorden 
fredag den 30. oktober 2020 kl. 15:00 

Generalforsamlingen blev afholdt i Næstved Golfklubs restaurant, 
Karrebækvej 461, 4700 Næstved 

 
Generalforsamlingen startede kl. 15:00. Der deltog 19 medlemmer. 
Generalforsamlingens lave deltagertal skyldtes den ekstraordinære situation omkring Covid-19. 
 
Formanden, Tom Nielsen, bød velkommen, hvorefter man straks gik over til generalforsamlingens 
dagsorden, som iht. vedtægterne http://www.seniorklubbenfjorden.dk/73741868 var: 
 
1. Valg af dirigent 
2. Formandsberetning 
3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse (fremsendt til medlemmerne som bilag til denne 
dagsorden) 
4. Fastsættelse af kontingent 
5. Forslag fra bestyrelsen 
6. Forslag fra medlemmerne  
7. Valg til bestyrelse og suppleanter jf. § 6 og § 9 *) 
8. Valg af revisor og suppleant jf. § 6 og § 9. Valg ikke aktuelt i år. 
9. Eventuelt 
 
*) Ad pkt. 7 valg til bestyrelse og suppleanter jf. § 6 og § 9 
På valg var Tom Nielsen og Anne-Lise Arentsen. 
Tom Nielsen var villig til genvalg. 
Anne-Lise Arentsen genopstillede ikke. 
Valg af suppleanter var ikke aktuelt dette år. 
 
Ad 1. Valg af dirigent 
Formanden, Tom Nielsen, foreslog Poul Schnack-Petersen som dirigent. Denne blev valgt med akklamation.  
Dirigenten takkede for valget og bad forsamlingen medvirke til en fornuftig afvikling af general-
forsamlingen. Han konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og indkaldt i overens-
stemmelse med foreningens vedtægter og dermed lovlig og beslutningsdygtig. Han gav dernæst ordet til 
Formanden med henblik på aflæggelse af formandsberetning. 
 
Ad 2. Formandsberetning 
Formanden indledte med at konstatere, at på grund af Covid-19 havde det været et noget usædvanligt år i 
Seniorklubben. 
Vinterspillet havde kun kørt fra begyndelsen af december 2019 til 23. januar 2020, hvorefter banen først 
var lukket på grund af vand og senere på grund af coronarestriktioner. Også på grund af coronarestriktioner 
kom forårssæsonen først i gang den 7. maj, og af samme årsag havde vi i hele sæsonen ikke været i stand til 
at afholde månedsafslutninger med fællesspisninger og præmieoverrækkelser. 
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Som følge af restriktionerne havde det heller ikke været muligt at afholde venskabsturnering med Skovbo 
eller spil på fremmed bane, som vi plejer. End ikke den traditionsrige OK-sponsorturnering havde det været 
muligt at afholde. Til gengæld havde omstændighederne nok været årsag til, at tilslutningen til de løbende 
torsdagsturneringer havde været større. 
Coronasituationen havde også medført, at man ikke måtte bytte scorekort, og at spillerne selv skulle 
indtaste score under eller efter spillet. Stort set alle var efterhånden fortrolige med dette, og 
indtastningsproceduren ville utvivlsomt fortsætte også efter Covid-19. Nu manglede vi så lige at få de sidste 
med til indtastningen. Men hvis hele holdet samledes efter spillet, og en fra holdet foretog indtastningen, 
samt at alle efterfølgende kontrollerede og accepterede resultatet, ville det være den nemmeste løsning. 
Det kunne gøres på et par minutter og lettede arbejdet for turneringslederne bagefter.  
Der var 4 medlemmer, som på skift havde taget sig af turneringerne igen i år. Så en stor tak til Palle Bauer, 
Jette Jespersen, Helge Larsen og Ole Olsen, som på skift igennem sæsonen havde styret turneringerne med 
oprettelse, startlister, resultatberegning/kontrol af resultater og ajourføring i order of merit.  
Medlemstallet i Seniorklubben var i år faldet fra 185 til 181. Ca. halvdelen af medlemmerne havde deltaget 
i de ugentlige turneringer, fordelt på 18- og 9-hulsspillere.  
Ud over glæden ved golfspillet, var det sociale en meget vigtig faktor i Seniorklubben. 
Månedsafslutningerne, der som regel var holdspil fulgt op med spisning og overrækkelse af månedens 
præmier, havde vi desværre måttet undvære i år. Men GolfBox var stadig en nyttig faktor, idet holdene i 
månedens løbende turneringer blev sammensat af GolfBox, således at man havde forskellige medspillere 
fra gang til gang. Det var også glædeligt at se, at mange sad og hyggede sig på terrassen efter spillet.  
Afslutningsvis rettede Formanden tak til sekretariatet ved Niels Midtgaard. Tak til green-keeperne, som 
havde sørget for en god og flot bane at spille på hele sæsonen, og tak til bestyrelsen for godt samarbejde i 
året. Endelig ikke mindst tak til de medlemmer, som havde bakket op om Seniorklubbens arrangementer. 
 
Dirigenten bad herefter om eventuelle kommentarer til beretningen. Han foreslog, at man forblev 
siddende, således at man undgik mundbindsforeskrifterne. 
Da ingen ønskede ordet, konstaterede dirigenten, at beretningen var godkendt. 
 
Ad 3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse 
Seniorklubbens kasserer, Helge Larsen, fremlagde regnskabet, som var udsendt ved mail til medlemmerne 
som bilag til dagsordenen, og han knyttede en række forklarende kommentarer hertil. Det underskrevne 
regnskab kunne om ønsket beses hos ham umiddelbart ved mødet. Regnskabet udviste et overskud per 30. 
september 2020 på 17.406,45 kr. Seniorklubbens formue per samme dato var 72.853,90 kr. (forrige år 
55.447,45 kr.). 
Dirigenten oplyste, at regnskabet var godkendt af revisor uden bemærkninger. 
Der var ingen bemærkninger fra forsamlingen, hvorefter dirigenten konstaterede, at regnskabet var 
godkendt. 
 
Ad 4. Fastsættelse af kontingent 
Grundet de lave udgifter i indeværende sæson og den store kassebeholdning foreslog kassereren, Helge 
Larsen, på bestyrelsens vegne, at kontingentet per 1. april 2021 blev nedsat fra 300,00 kr. til 250,00 kr., 
hvor det måske så kunne forblive nogle år. 
Vivi Nordby foreslog, at man i stedet for kontingentnedsættelse kunne byde på noget fx i forbindelse med 
sæsonstart. Kassereren mente, at der kunne blive råd til begge dele. 
John Munthe mente, at man i stedet for kontingentnedsættelse brugte pengene på at byde på noget ved 
månedsafslutningerne. Formanden mente hertil, at dette hurtigt ville tømme kassen, hvis det var hver 
gang. 
Bent Hansen talte for en kontingentnedsættelse, hvilket ikke berørte ham selv, da han som æresmedlem 
var kontingentfri. Inga Rasmussen var uenig og talte for bevarelse af det nuværende kontingent. 
Dirigenten konkluderede, at hovedstemningen var at bevare kontingentet på 300 kr., men at anvende 
midler på noget af det foreslåede. 
Kontingent per 1. april 2021 på 300,00 kr. blev herefter godkendt uden afstemning. 
 
Ad 5. Forslag fra bestyrelsen 
Bestyrelsen havde ikke stillet forslag ud over kontingentnedsættelse, som var bortfaldet jf. beslutningen 
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om bevarelse af det nuværende kontingent. 
 
Ad 6. Forslag fra medlemmerne 
Der var ikke modtaget forslag fra medlemmerne. 
 
Ad 7. Valg til bestyrelse og suppleanter jf. Vedtægterne § 6 og § 9 
På valg til bestyrelsen for 2 år var Tom Nielsen og Anne-Lise Arentsen. 
Tom Nielsen var villig til genvalg. Bestyrelsen støttede dette. 
Anne-Lise Arentsen ønskede ikke genvalg.  
Der skulle således vælges ét nyt bestyrelsesmedlem. 
Bestyrelsen foreslog Vivi Nordby som nyt medlem af bestyrelsen, og ikke andre kandidater blev bragt i 
forslag. 
Valgt for en 2-årig periode blev Tom Nielsen og Vivi Nordby, begge med akklamation. 
 
Ad 8. Valg af revisor og suppleant jf. Vedtægterne § 6 og § 9 
Valg af revisor og revisorsuppleant var ikke aktuelt dette år. 
 
Ad 9. Eventuelt  
Dirigenten efterlyste eventuelle indlæg. 
Bent Hansen oplyste, at den golfbold i sten, som står ved putting green foran terrassen mod fjorden, 
stammede fra hans og Gerda Helges have. De havde skænket den til Næstved Golfklub, og den ventede blot 
på at blive monteret på en underliggende tee af stål, som var produceret. 
John Munthe foreslog, at Seniorklubben skulle stå for flerdages ture til fremmede baner. Flere baner blev 
bragt i forslag. Formanden bemærkede hertil, at da Vivi Nordby nu var medlem af bestyrelsen, kunne det 
sikkert lade sig gøre. John Munthe udtalte sin støtte og ville gerne medvirke. 
Birthe Jensen ville gerne vide, hvad adgangskrav til Seniorklubben fremover ville blive under de kommende 
hcp-regler. Formanden svarede hertil, at han i hvert fald ikke forudså, at nogen ville blive smidt ud af 
klubben, hvis de grundet ændringerne røg op over den nuværende max.-grænse på hcp. 42. 
Palle Bauer gjorde opmærksom på eventuelle problemer ved sammensætning af hold, hvis mange havde 
meget høje hcp. 
Gerda Helge advarede mod, at nogle kunne føle sig presset ud af Seniorklubben p.g.a. de nye regler. 
Forskellige bemærkninger kom frem, og alt tyder på, at emnet skal tages op i bestyrelsen. 
(Efterfølgende kan det oplyses, at bestyrelsen jf. vedtægterne § 3 stk. 2 kan indføre adgangsbegrænsning 
ud over alderskravet på min. 60 år. Den nuværende adgangsbegrænsning på hcp. 42 var indført, allerede 
inden Seniorklubben i sin nuværende form blev stiftet med vedtægter på en stiftende generalforsamling 
den 22. oktober 2009, og begrænsningen blev konfirmeret ved det første bestyrelsesmøde den 26. oktober 
2009. Kravet om maximum hcp. 42 ses på Seniorklubbens hjemmeside under Velkommen.). 
Inga Rasmussen bad om toilet-facilitet på bagni. Der burde lægges pres på Holbøll. Formanden oplyste 
hertil, at dette ønske allerede var fremsat adskillige gange.  
Da der herefter ikke var flere indlæg, gav dirigenten ordet tilbage til formanden.  
 
Formanden takkede med en gavekurv Anne-Lise Arentsen for hendes 2 år i Seniorklubbens bestyrelse.  
Han takkede også dirigenten for mødeledelsen med en vingave og afsluttede herefter mødet. 
 
Niels Bruun  
Referent 
Sekretær i Seniorklubben 
 
Referatet godkendt  
Næstved den 3. november 2020 
 
 
Poul Schnack-Petersen 
Dirigent 


